
 

 

LTTS-3 型轮胎提升机使用说明书 
LTTS-3 Tire Lifter Manual 

 

  本提升机为车轮/轮胎试验设备的配套使用工具，用于轮胎(轮辋总成)在试验机工位轴上的装拆。  

This tire lifter is a affiliated tool for tire/rim test machines, which is used to mount and demount the tire 

(tire/rim assembly) on the tire Position (station) shaft. 

   

适用范围 Applicable range 

●  轮胎直径：Tire diameter: φ500 ～φ1300 mm 

 ● 轮胎断面宽度：Tire section width:200～450 mm 

● 极限载荷：Max. load: 220 kgf   

● 极限提升高度：Max. lifting height: 700 mm 

 

结构 Structure 

 

 
 

1- 万向脚轮 Universal caster  2- 机架 Lifter frame   3- 直行脚轮 Straight walking caster   4- 脚踏



 

 

式提升油缸 Foot-operated lifting cylinder     5- 可转位紧定螺钉（一）Adjustable fixing handle (1) 
6- 托滚 carrier roller  7- 链条 Chain   8- 卸荷手柄 Unload handle   9- 可转位紧定螺钉（二）

Adjustable fixing handle (2)       10- 压滚 Press roller 

 

使用方法 Use method 

安装轮胎(轮辋总成)Mount tire (tire/rim assembly) 

1.  按轮胎的外径大小调整两托滚的距离至适当位置，并锁紧“可转位紧定螺钉（一）”； 

1. As per tire outside diameter size, adjust the distance between two carrier rollers to the appropriate 

position, and lock “adjustable fixing handle (1)”, 

2.  逆时针旋松“卸荷手柄” 卸荷(注意：不准超过两圈，否则螺纹有拉伤密封圈的危险，造成漏油)，使

托滚降至最低，然后顺时针旋紧“卸荷手柄”； 

2. Unfasten “unload handle” to unload by turning “unload handle” anti-clockwise, in order to lower the 

carrier rollers to the lowest position, and then fasten “unload handle’ by turning “unload handle’ 

clockwise; (notice: don’t turn “unload handle” over two laps, otherwise, the thread might damage 

sealing ring, which could cause oil leaking),   

3.  松开“可转位紧定螺钉（二）”，将“压滚”升至较高位置并锁紧，以免影响轮胎的装入； 

3. Unfasten “adjustable fixing handle (2)”, and move “press rollers” to a higher position and lock the 

“press roller” to avoid affecting the mounting of tire; 

4.  将轮胎(轮辋总成)从侧面滚到两托滚上； 

4. Mount tire (tire/rim assembly) by rolling the tire from the side of tire lifter to the two carrier rollers. 

5. 将两“压滚”压在轮胎顶部，锁紧“可转位紧定螺钉（二）”； 

5. Put the “press rollers” on the top of the tire, lock “adjustable fixing handle (2)”; 

6. 将轮胎提升机推至试验机防护罩内； 

6. Push the tire lifter into the protection cover of tire test machine 

7. 连续踏动提升油缸踏板，使轮胎(轮辋总成)提升至试验机工位轴高度； 

7. Treadle the pedal of the “foot-operated lifting cylinder” continuously to lift up the tire (tire/rim 

assembly) to the height of tire Position (station) shaft of tire test machine. 

8.  推动提升机，将轮胎(轮辋总成)装到主轴上(轮辋的 PCD 孔与连接盘上的螺拴有相位差时，可旋转

轮胎调整)； 

8. Move tire lifter, mount the tire (tire/rim assembly) onto tire Position (station) shaft, (if PCD holes of 

tire rim has position difference from the bolts of rim connecting adapter, user can rotate tire to adjust 

the position difference).  

9. 将轮胎(轮辋总成)与试验机定位盘连接； 



 

 

9. Connect tire (tire/rim assembly) with locating adapter of tire test machine; 

10. 提升机的压滚上提，托架总成下降，使 4 个滚子与轮胎脱离，将提升机退出试验机防护罩； 

10. Lift up “press rollers” of tire lifter, and move down the “lifting frame assembly” to separate four 

rollers from tire, and then pull out the tire lifter from protection cover of tire test machine. 

11. 拧紧连接盘上的螺母，压紧轮辋； 

11. Fasten the nuts of tire adapter with appropriate torque to fix rim; 

12. 逆时针旋松“卸荷手柄” 卸荷，使托滚降至最低，然后顺时针旋紧“卸荷手柄”。 

12. Unfasten “unload handle” to unload by turning “unload handle” anti-clockwise, which will move 

down the carrier rollers to the lowest position, and then fasten “unload handle” clockwise.   

拆卸轮胎(轮辋总成)Demounting tire (Tire/rim assembly) 

操作与安装轮胎(轮辋总成)相反，不再赘述。 

The operation steps of demounting tire (tire/rim assembly) are the exact opposite operation steps of 

mounting tire (tire/rim assembly), repeat no more.  

需要提醒的是欲将轮胎从两托滚上取出时，要先将一垫块放在轮胎的正下方，待托滚下降后，垫块会

支住轮胎，放过托滚，更方便将轮胎滚出。 

One thing needs user to be careful with is that when user wants to take out the tire from two carrier 

rollers, user needs to put one cushion block right under the tire first, after carrier rollers moving down, the 

cushion block will support the tire, which will be easiser for user to take out the tire. 

注意事项 Notices: 

1. 不允许超行程、超负荷使用； 

1. Don’t over-load the tire lifter or move the tire lifter over-travel. 

2. “卸荷手柄”逆时针旋松时不准超过两圈； 

2. When turning “Unload handle” anti-clockwise to unfasten, don’t turn over two laps. 

3. 链条需定期润滑。 

3. Chains need to be lubricated periodically. 

 

联系方式 Contact us: 

天津久荣车轮技术有限公司 
Tianjin Jiurong Wheel Tech Co., Ltd 
ADD：天津市南开区延安路中欣工业园 ZIP: 300112 
Add: Zhongxin Industrial Zone, Yan An Rd, Nankai Dist, Tianjin 300112, P.R.CHina 
TEL:+86-22-27519210/27519220    
FAX: +86-22-27519630 

 


